
 

 

NSF MØTEREFERAT 
 
 

 
Emne: FS-møte NSF Rogaland 
 
Møtetidspunkt: 27.jan. 2025 
 

Møtested: FK Løkkeveien 10 

Referent: Stina G. Dokumentnr.  

 
Møtedeltakere:  
Aud Riise, Siri Rugland Ree, Monica E. Olsen, Monika K. Dybdahl, Gunn-Elin Rossland, Inger B. 
Bakkalia, Andrika Hagfjell, Stig Riise Pettersen, Vibeke Sørensen og Elisabeth S. Wilhelmsen 
 
Forfall: Johannes Trommestad, Truls Aamodt, Lars Bondehagen Morvik 
 
Andre:  
May-Lis N. Bakken, Rådet for sykepleieetikk, deler av møtet 
 
Distribuert til: Fylkesstyret 
  

   
Sak  Kommentarer Vedtak 

I 
Godkjenning av innkalling og 
saksliste 

 Godkjent 

II Godkjenning av protokoll   Godkjent 

Orienteringssak 
Status økonomi og budsjett                                                                                Gjennomgang og 

forklaringer fra Marita 
 

Orienteringssak 

Faggruppenes hjørne 
 

Fra Ledergruppen: 
 
Ledere i 
spesialisthelsetjenesten, 
ønsker å bli mer eller 
bedre ivaretatt av NSF.  
Diskusjon i styret.  
Hva er årsak til at ledere 
ikke kommer til Spekter 
nettverk? 
Ønske om eget fora 
ledere sammen med 
(H)TV.  
Hvem skal bistå ledere i 
konflikter, HTV eller 
rådgivere? 
 

Siri og Aud tar 
kontakt med 
Gunn Elin 
sammen med 
dedikerte 
rådgivere. Tema: 
Hvordan kan 
NSF bistå bedre 
ledere på nivå 4 
spesielt.  

01/25 

Handlingsplaner ulike HTV 
områder 

Siri informerer om HTV 
konferanse som er en 
arbeidskonferanse hvor 
HTVene lager 
handlingsplanene.  
Ikke alle HTVer har 
levert, noen utfordringer 
med å få «kontakt» med 
HTV områder. Har 
dialog med de som ikke 
har levert. 

De 
handlingsplanene 
som ikke enda er 
klar sendes ut til 
FS medlemmer 
og FL får 
tilbakemelding 
om godkjenning, 
slik at HTV 
områdene ikke 
må vente på 



 

 

FS ønsker 
oppsummering i april. 
Kan FL tildele 
økonomiske midler når 
de leverer? Ja, men de 
må levere 
handlingsplan. 
Viktig med plan for bruk 
av pengene, helst 
gjennom hele året, ikke 
«vente» til desember.  
 

økonomiske 
midler. 

Orienteringssak 

Innlegg og info fra Rådet for 
sykepleieetikk 
V/ Berit Liland (teams) og May-Lis 
N. Bakken 

Diskusjon hvordan NSF 
Rogaland kan 
samarbeide med Rådet. 
Webinar som viser 
hvordan rådet jobber?  
Er terskelen (for) høy for 
å kontakte Rådet blant 
medl. og TV? Skal være 
lavterskeltilbud på etikk.  
Rådet være med på 
stands på UiS, møte 
studentene.  
Rådet ønsker å være 
mer synlig. 

 

Orienteringssaker 

Langvakter 
 
Aud gjennomgikk sentralt ståsted, 
men ønsker diskusjon i FS om 
langvakter, også fordi dette er 
svært utbredt i Karmøy.  
 
Momenter i FS diskusjon 
Tydeligere at tekst i arbeidsavtale 
at hvis ikke klarer LV hver tredje 
helg, så kan de gå tilbake til 
normalarbeidstid også tredje hver 
helg, slik at det ikke blir krav om 
annen hver helg. 
Synes NSF har vært i overkant 
positiv til LV. Tydelige politiske 
føringer, basert på 
Helsekommisjonen sine 
konklusjoner.  
Vanskelig som TV å snakke ned, 
fordi medlemmene ønsker det. 
Arbeidskontrakter binder opp 
medlemmene, fx i Sauda. Ønsker 
sentrale føringer på gode 
betingelser. 
Hva med faglig forsvarlighet? 
Hva med det høye sykefraværet, 
øke LV stor risiko for at kan øke 
sykefravær.  
Må ha ordentlige pausefasiliteter.  
Skeptisk til LV på sykehus.  
Hva med pasientsikkerhet? 
Ledelsen mener det rekrutterer 
med LV. Lite forskning på 

  



 

 

langtidsvirkning ved å gå LV. 
Hører vanskelig å avvikle pauser 
ved LV. Hva er motivasjonen for 
at ansatte vil gå LV? 
Unge spl. er positive til LV. 
Mange medl. ønsker LV i Helse 
Fonna. Leder ansvarlig for turnus, 
men gjemmer seg bak at medl. 
ønsker dette selv. Ekstra tillegg på 
helg trekker. Vanskelig å 
organisere pausene når flere 
ansatte på LV på samme LV.  
 
Siri informerer om forhandlinger 
sentralt om LV den 3.febr. 
Fylkeslederne har bedt om møte 
med forhandlingsavd. og 
Forbundsstyret.  
 
HTV konferanse 26.mars, LV 
tema der, hvilket format?  
Viktighet av å framheve 
kompenserende hvile.  
Hva med ansatte som ikke har LV, 
passe på at de ikke får økt 
belastning.  
Få oppdatering på neste møte fra 
Monika D. som skal forhandle 
lokalt om LV i disse dager. 
 
Pensjon  
ad. Sak om forhandlinger på Unio 
nivå for de i «de svarte 
uniformene» (typiske 
mannsyrker).  
NSF har ikke blitt tatt med i 
forhandlingene eller involvert, 
dette vil bli tatt opp i Unio-styret. 
 
Nye vedtekter ang. 
underavdelinger og hovedsete 
om deling der HTV-områder går 
over ulike fylker, fx. Helse 
Fonna, HVL, HV IKT  
Ikke helt avklart, skal være møte 
mellom fylkeslederne og de 
aktuelle HTVene. Hvis ikke enige, 
forbundsstyret avgjør. 
 
8.mars 
FL oppfordrer FS medlemmene til 
å være med i tog(ene). 
Under hvilken parole? 
 
Info om 12.mai-arrangementet 
FS og FK Rog. arrangerer Etikk-
festival på ettermiddag 12.mai. 
Tema: Forebygge selvmord, alle 
aldersgrupper. Ulike faginnledere 
og politikere, musikalsk innslag, 



 

 

konfrasier. Stand med faggrupper 
og eksterne interessegrupper.  
 
Stortingsvalget 2025 
 
Påminnelse om deling på SoMe  
FS medl. ønsker påminnelse på 
teams-gruppen når legger ut 
artikkel. 
 
Neste avisinnlegg? Ang. 
sykefravær? 8. mars? 

 


